
Tekst besluit Haasbroek, overeengekomen in overleg met het Hoofdbestuur 
op 31 oktober 2017. 

De afgelopen maanden heeft het voltallige hoofdbestuur, onder professionele 
en onafhankelijke begeleiding, met elkaar gesproken over de kwestie 
Haasbroek. De redenen daarvoor waren: 
- het geen gevolg geven aan een eerder besluit van het hoofdbestuur, 
betreffende Haasbroek 
- de noodzaak van besluitvorming voor 1 januari 2018, over het verlengen van 
het huurcontract Haasbroek met 5 jaar 

Eerst is met elkaar verkend welke uitdagingen we zien en wat belangrijk is 
voor Stompwijk ‘92. Gezamenlijk is geconcludeerd dat de volgende factoren 
belangrijk zijn om ook op langere termijn een gezonde club te blijven: 
- versterking van het omni-gevoel 
- samenwerking tussen afdelingen 
 
Van daaruit hebben we ons gebogen over de situatie van de vereniging met 
de twee accommodaties Meerhorst en Haasbroek. In een open discussie is 
gesproken over: 
- voor- en nadelen 
- kosten en baten 
- de geografische verdeling van de handballeden 
- de zekerheden en onzekerheden 
- de capaciteit van de accommodaties 
- de mogelijke scenario’s 
- de bijdrage van genoemde punten aan onze eerder geformuleerde 

belangrijke factoren 
De gesprekken waren een intensieve ervaring voor ons allen. 
 
Uiteindelijk is op basis van verzamelde en gewogen informatie het besluit 
genomen het huurcontract voor Haasbroek niet te verlengen. Onderkend is 
dat dit voor sommigen als een teleurstelling kan worden ervaren. Naar onze 
stellige overtuiging draagt een concentratie van de activiteiten op één locatie 
op de korte en langere termijn bij aan de versterking van de vereniging én het 
verenigingsgevoel. Het nemen van het besluit is niet het einde, maar juist het 
begin van het met elkaar afspraken maken over hoe we het besluit zorgvuldig 
gaan uitvoeren en zorgen voor continuïteit van alle activiteiten. 


